
BESPREEKPUNTEN van het CDA m.b.t. de collegebrief  
‘medegebruik busbaan door verloskundigen’ (d.d. 14 juni 2012). 
 
 

 

In de collegebrief wordt gesproken over “effecten van medegebruik van de busbaan”. Hier 

wordt een opsomming gegeven van punten die medegebruik van de busbaan afraden. De 

motie was echter bedoeld om de mogelijkheid te onderzoeken van medegebruik van de 

busbaan door verloskundigen en dit mee te nemen in de uitwerking van de nota Samen 

gezond in Stad.  

Het lijkt erop dat er geen informatie is ingewonnen bij de gemeente Enschede over de pilot. 

Daar waren de geluiden namelijk positief. Ook lijkt het erop dat er geen contact is gezocht 

met verloskundigen. Wel is er contact gezocht met de politie die aangeeft dat handhaving 

lastig is.  

 

- Zijn de overige fracties het met de CDA fractie eens dat er vooral is bekeken waarom het 

niet kan en niet waarom het wel kan?  
 

- Zijn de andere fracties met de CDA-fractie van mening dat er wel degelijk positieve effecten 

zijn aan medegebruik, maar dat  deze worden niet benoemd ? (zoals: lagere kindersterfte, 

minder aangeboren letsel, mogelijke lange termijneffecten: meer thuisbevallingen). En dat 

de kwestie is benaderd als een verkeersissue en niet als een issue van gezondheid die gevaar 

loopt door het verkeer.  

  

- Kunnen de andere fracties op basis van alleen de negatieve effecten een adequate 

afweging maken?  

  
Het CDA is het grondig eens met de noodkreet die burgemeester Rehwinkel in zijn 

Nieuwjaarsspeech van 1-1-2012 hield:  

"Het begint met de sterfte en ziekte van baby’s rond de geboorte. Daar valt een wereld, wat 

zeg ik: daar vallen levens te winnen. Ga maar na: in onze stad sterven er jaarlijks op 1000 

geboorten 10 baby’s. Dat is landelijk – en zeker Europees – gezien zéér hoog. In sommige 

wijken van de stad is de sterfte rondom de geboorte zelfs meer dan 11 per 1000 geboorten. 

Vervolgens heeft in een deel van onze wijken 19 procent van de levend geboren kinderen een 

ongunstige start. Dat is maar liefst 8 procent hoger dan landelijk. " 

  

- Zijn de andere fracties het met het CDA eens dat het medegebruik van de busbaan door 

verloskundigen, mede gebaseerd op de feiten uit de Nieuwjaarsspeech van onze 

burgemeester, een grondiger onderzoek verdient?  

  

  
  

  

 


